
تعبیر خواب
پیـش از ایـن گفتـه بـودیم کـه گـاه در خـواب بـر امـوری از حـال یـا آینـده مطلـع میشـویم کـه در بیـداری
آورند در معرض چشم درون ه ای که تقدیرات خداوند را فرود منمیدانستیم، و سبب آن را گفتیم، ملائ

(خیال) ما قرار گرفته و به قدر قابلیت خود حقائق را از آنها میبینیم.

اما حالت دیری که برای مؤمنین وجود دارد این است که روح ایشان متوجه آسمان میشود (جای که
موضع تقدیر است) و آنچه که در آنجا میبینند به همان صورت واقع نخواهد شد بله تعبیر میشود، چرا

که صورت حقایق آنجا با زمین متفاوت است.

مثلا شیر (خوردن) در آنجا علم است، آب فضایل آل محمد (ص) و ولایت ایشان است، و نجاسات آنجا
ثروت و دولت در این دنیا است، و زردی بسیار در خواب، هم و غم تعبیر میشود و خنده آنجا گریه

اینجاست و گریه آنجا خنده اینجاست ال اخر…

هر طور تعبیر شود همانطور به وقوع م هم خواب معلق مانده و موقوف به تعبیر است (یعن و گاه
پیوندد) و سبب آن این است که شرط وقوع تقدیر در لوح قضا، استعداد و قابلییت کاینات سفل است و

هر گونه که کاینات اقتضا کنند همانونه واقع میشود و اگر اقتضای نباشد واقع نمیشود.

جمله فوق، توضیح دهنده تأثیر صدقه، صله رحم، دعا ها، نفرین ها، گمان ها و غیره… در سرنوشت
انسان است. به طوری که این اعمال و افار در افلاک سفل تأثیر گذاشته و قابلیت ها را تغییر میدهند.
از این جهت است که امام رضا ع فرمود: (احسن الظَّن بِاله فَانَّ اله عز وجل يقُول: انَا عنْدَ ظَن عبدِي
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بِ انْ خَيراً فَخَيراً وانْ شَراً فَشَراً) و همینطور است تأثیر تعبیر خواب.

لذا نباید خواب را نزد هر کس نقل کرد، و اگر خواب بدی هم دیده باشید یا خودتان تعبیر بخیر کنید و
منتظر آن خیر باشید یا نزد معبری مهربان عالم و مؤمن نقل کنید تا تعبیر به خیر کند یا آنه با صدقه و

دعا رفع شر کنید.


